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Dobry den všem, vlastnim ctyrkolku GS Moon (Xyst) 260, kterou jsem konecne po dlouhe dobe
zprovoznil,  a po nekolika jizdach mi praskl vnitrek poloosy... nemuzu ji ted sehnat a nekdo mi rekl, ze u
tohoto modelu,praskaji jak na běžícím páse.  Dostal jsem nápad, že až nakou seženu, že bych ji rozebral
a takovy  váleček s tisicihranem uvnitr, ktery ma po stranach 3 talire na kterych jezdi v te konstrukci dal
nekde vykalit nebo jinak upravit pro zpevneni... je to uplna blbost ? Sorry za neznalost konkretni
soucastky, jsem amater. foto mi ted databaze nedovoli nahrat Za naky odpovedi predem diky... mám
shitovej kšunt to vim, sem socka, tak mi to prosim nepiste :-)
Forestr 11.10.2023 00:38:56

Zeženeš inú kvalitnější poloosu, kde je funkční ta část, kerú potřebuješ, šmikneš to
napoly a ty funkční části svaříš. Pokusy o kalení tripodu je blbosť, poky sa teda
nevyznáš v metalurgii. Pokusy o svaření a opravě rýhovaného konca též nedopadnú
dobře a hnedkaj to zas praskne. Dělal sem podobně jednu poloosu na zadní nápravu a
je plně funkční - tu sem potřeboval zkrátit o nejaký ten centimetřík - bylo tehdy
rychlejší vzíť inú a delší poloosu a zkrátiť to, než zháňať vhodný protikus. Je nutný
soustruh, svářečka a nejaké ty drobnostě ku spojení.
MartinZprahy 12.10.2023 00:46:40

Forestr> Diky za napad, a taky ze konecne vim jak se ta kravina uvnitr jmenuje, takze
ted vim, ze se ten tripod hnaci hridele, da koupit zvlast. Takze az si dojedu zas na
chalupu, zmerim si rozmery a zkusim si takovej najit a poresit to prozatim takto, treba
bude kvalitnejsi. Psal jsem s jednim chlapkem, ktery zrejme mel jak GS moon quad tak
buggy verzi, a rikal ze to co dycky kruplo, byli ty tripody. Podle nej sou ty poloosy
vzhledem k vaze moc hubeny, jak sem pochopil. Ja jezdim pomalu a zadny rodeo,
takze si myslim, ze mi to snad chvily vydrzi. To co s tim provadel predchozi majitel
netusim, ale asi se predvadel, dle toho, co uz sem povymenoval. Doufam ze uz brzy
budu mit klid, a priste az nalozim druhy valnik dreva a rozjedu se, dojedu domu. Jinak
mate pekny stroj do lesa, kolik žere? . Me se liby segway fugleman. Tak doufam, ze mi
s tim jednou nekdo omylem vjede aspoň do hrobní díry. :-DD
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